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a r m a n m e l i . i r
سینمــــــا

رئیس  و  ارشاد  وزیر  معاون 
به  اشاره  با  سینمایی  سازمان 
اینکه تا عید نوروز دفاتر استانی 
سینما جوان تجهیز می شود که 
۵۰ درصد هزینه ها را سازمان 
سینمایی کشور تامین می کند؛ 
بر راه اندازی سینما جوان جیرفت 
تاکید کرد. محمد خزاعی در دیدار 
با استاندار کرمان بر نگاه جدی 
دولت به حوزه فرهنگ تاکید و 
اظهارکرد: عدالت محوری شعار 
دولت است و شورایعالی سینما 
به همت دولت سیزدهم احیا شد 
زیرا یکی از اقدامات جدی دولت 
توجه به سینما است. وی با اشاره 
به اینکه امروز در دولت سیزدهم 
مسائل کلان حوزه فرهنگ و هنر 
در شورای فرهنگ و هنر بحث 
می شود، افزود: شورای هنر که 
بسیار مهم است اما تعطیل شده 
بود، احیا شد و اینها اتفاقاتی است 
که فقط طی یکسال فعالیت دولت 
سیزدهم در حوزه فرهنگ ایجاد 
شده است. خزاعی تصریح کرد: 
تک تک  در  سینمایی  سازمان 
استان های  اولویت  با  استان ها 
می یابد  حضور  کم برخوردار 

و از نزدیک در جریان مشکلات 
هنرمندان قرار می گیرد. وی با 
ابراز تاسف از اینکه در حال حاضر 
سینما  به لحاظ  خوبی  وضعیت 
 ۶۰۰ نداریم، گفت:  در کشور 
سینمای فعال در کشور داریم که 
با توجه به جمعیت باید حداقل 
بیش از 3۰۰۰ سالن سینما داشته 
باشیم. معاون وزیر ارشاد با اشاره 
در  ۲۲۰ شهر  اینکه حدود  به 
کشور حتی یکی سالن سینما هم 
ندارد، افزود: اگر تمهیداتی انجام 
شود ضمن کشف استعدادها، از 
مهاجرت سینماگران استان ها به 

پایتخت جلوگیری می شود. وی 
اظهارکرد: در این سفرها همچنین 
زیرساخت های استان ها به لحاظ 
فرهنگی بررسی می شود و بررسی 
اجمالی در کرمان حاکی از آن است 
به لحاظ زیرساخت های فرهنگی و 
سینمایی مشکل دارد هرچند سالن 
سینما، مخاطب نمی آورد. خزاعی 
با اشاره به اینکه تا عید نوروز 
دفاتر استانی سینما جوان تجهیز 
می شود که ۵۰ درصد هزینه ها را 
سازمان سینمایی کشور تامین 
می کند؛ بر راه اندازی سینما جوان 
جیرفت تاکید کرد. رئیس سازمان 

سینمایی از حمایت این سازمان 
از تولید فیلم کوتاه و مستند خبر 
داد و ادامه داد: 3۸۰ میلیون فقط 
در فیلم کوتاه شمال استان کرمان 
اعتبار گذاشتیم. وی گفت: در 
فیلم مستند هم موضوعاتی که 
دغدغه استان است کمک می کنیم 
و اگر استان ها درخواست سوژه 
خاص برای فیلم سینمایی داشته 
باشند نیز آمادگی کمک به این 
موضوع را داریم. همچنین بهرام 
مسلمی مهنی مدیرکل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی جنوب استان کرمان 
هم اظهارکرد: جنوب کرمان از نظر 
تجهیزات و زیرساخت سینمایی 
صفر است. وی با تاکید بر اینکه 
جوان  سینما  تجهیز  حداقل 
جیرفت در اولویت باشد؛ افزود: 
به همین منظور آمادگی داریم 
برای کوتاه مدت  را  ساختمانی 
در اختیار قرار بدهیم. مسلمی 
بر تجهیز مجتمع های فرهنگی 
هنری جنوب کرمان تاکید کرد و 
خواستار افزایش سینماهای سیار 
در این منطقه شد و گفت: استقبال 
خیلی خوبی از این سینماها در 

جنوب وجود دارد.

»بی مرگی« 
با نقش خوانی 
»داوودنژاد«

فریده سپاه منصور: 
باید سینما را   از تکرار نجات داد

فریده سپاه منصور گفت: من هر قدر هم که اثری را 
دوست داشته باشم راضی نمی شوم که به صورت رایگان و 
مجانی در آن حضور داشته باشم، بالاخره برای من بازیگری 
یک شغل است و هر شغلی نیازمند دستمزد مناسب خود 
است. سپاه منصور در مورد فعالیت های اخیر خود در عرصه 
بازیگری اظهارکرد: در حال حاضر چند پیشنهاد برای حضور 
در سریال و یک فیلم سینمایی دارم، در ابتدا باید فیلمنامه ها 
را بخوانم و اگر با کلیت اثر راضی بودم به سر قرارداد بروم 
تا ببینم می توانم در این پروژه ها باشم یا خیر. وی با نقد 
دستمزد بازیگران پیشکسوت اضافه کرد: متاسفانه گاها 
اثری پیشنهاد می شود که فیلمنامه و کارگردانی خوبی 
دارد اما در بخش تهیه و دستمزد به نوعی به بازیگر رفتار 
می شود که اصلا درست نیست، ارقامی پیشنهاد می شود 
که ۱۰ سال پیش به بازیگران داده می شد. سپاه منصور در 
همین رابطه تاکید کرد: من هر قدر هم که اثری را دوست 
داشته باشم راضی نمی شوم که به صورت رایگان و مجانی در 
آن حضور داشته باشم، بالاخره برای من بازیگری یک شغل 
است و هر شغلی نیازمند دستمزد مناسب خود است. وی 
در همین راستا اضافه کرد: ما باید این روند را حفظ کنیم تا 
ندادن دستمزد، بدقولی و دادن دستمزدهای کم باب نشود. 
اگر همه بازیگران در برابر چنین رفتارهایی بایستند، بخش 
تهیه متوجه می شود که به همان اندازه که به بازیگران چهره 
بها می دهد باید برای سایر بازیگران نیز ارزش قائل شود. 
سپاه منصور درباره وضعیت فعلی سینما و افت مخاطبان 
اضافه کرد: طبیعتا وضعیت سینما خوب نیست، مخاطبان 
به دلایلی به سینما نمی روند، هر قدر هم فیلم اکران کنیم 
فایده ای ندارد. بازیگر فیلم »مهمان مامان« در همین 
رابطه افزود: ما باید این موضوع را ریشه یابی کنیم که چرا و 
چگونه پای مخاطبان از سینما باز شده است؟ قطعا گرانی 
بلیت و شرایط اقتصادی مردم یکی از مهم ترین دلایل این 
اتفاق است اما از سوی دیگر باید ببینیم که چرا مردم دیگر 
دل و دماغ سینما رفتن ندارند. سپاه منصور ایجاد تغییرات 
عمده در ساختار سینما را واجب دانست و اضافه کرد: ما 
باید در سینمای کشور یک تحول بزرگ ایجاد کنیم، از این 
تکرار در داستان، ساختار و بازیگران فاصله بگیریم، اینقدر 
تکرار در سینما به وجود آمده که مخاطب چیزی برای 
کشف نمی بیند. باید سینما را از تکرار نجات داد. این بازیگر 
پیشکسوت سینما و تلویزیون در همین رابطه خاطرنشان 
کرد: مورد عمده ای که باید در نظر داشته باشیم اینکه ما هر 
قدر هم فیلم متفاوت بسازیم اما وقتی کلا ۲۰ بازیگر در همه 
فیلم ها حاضر شوند، مخاطب دیگر آنها را باور نمی کند، حال 
هر قدر هم آن بازیگران حواشی داشته باشند و یا هر روز تیتر 
اخبار شوند، مخاطب نیازمند باورپذیری است که متاسفانه 

با این وضع ایجاد نمی شود.

»ایوب خان« منتشر شد

معاون وزیر ارشاد:

در کشور وضعیت خوبی به لحاظ سینما نداریم

بیـــن المـــلل

وزیرخارجه روسیه اعلام کرد آمریکا سعی می کند در 
تحریم های اقتصادی علیه دیگر کشورها اتحادیه اروپا را قربانی 
منافع خود کند. به گزارش مهر به نقل از تاس، »سرگئی.

لاوروف« گفت: نشست اخیر ناتو نشان داد سران این ائتلاف 
به دنبال اطاعت بی قید و شرط تمامی کشورها از خود هستند. 
وزیرخارجه روسیه تاکیدکرد: بر این باورم انتظارات آنها بر 
همگان روشن است. آنها ابایی از صحبت کردن درباره آن ندارند 

و در نشست سران ناتو در مادرید باردیگر آن را عنوان کردند. 
آنها انتظار اطاعت بی قید و شرط از همه کشورها دارند که موید 
منافع خودخواهانه آنها و در درجه اول، منافع آمریکاست. 
لاوروف یادآور شد که اروپای مدرن در قالب اتحادیه اروپا در 
حال از دست دادن استقلال خود یا نشانه های استقلالی است 
که قبلا داشته و در این باره کاملا تسلیم مواضع تحمیلی آمریکا 
شده است. وی تحریم های اقتصادی روسیه و از بین بردن 

زنجیره های لجستیکی و مالی، که دهه ها شکل گیری آن 
طول کشید، را نمونه ای از تسلیم اروپا دربرابر خواسته های 
آمریکا دانست. وزیر خارجه روسیه گفت: اگر به فهرست 
تحریم های موجود نگاهی بیندازیم، به تحلیل جالبی می رسیم. 
اگر تحریم های وضع شده علیه روسیه و بلاروس از سوی 
کشورهای اروپایی و تحریم های اعمال شده از سوی آمریکا را 
با هم مقایسه کنید، مشخص می شود که اساسا آمریکا سعی 
می کند در زمینه هایی که به آسیب جدی به اقتصاد آن آسیب 
منجر می شود، چندان فعال عمل نکند. لاوروف یادآور شد که 
واشنگتن نه تنها به دنبال تضعیف روسیه بلکه در پی تضعیف 

اتحادیه اروپا به عنوان رقیب خود است.

سرگئی لاوروف:

آمریکا به دنبال تضعیف اتحادیه اروپاست

سخنگوی وزارت امورخارجه چین در واکنش به صدور 
حکمی از سوی دیوانعالی آمریکا گفت: این کشور به جای 
شعاردادن به تعهدات بین المللی عمل کند. به گزارش فارس، 
وزارت امورخارجه چین به رأی دیوانعالی آمریکا درباره 
تغییرات اقلیمی واکنش نشان داد. به نوشته خبرگزاری 
»رویترز«، »ژائو لیجیان« اظهارکرد: »برای مقابله با تغییرات 
اقلیمی سردادن شعار کافی نیست.« این مقام چینی افزود: 
»از کشورهای توسعه یافته به ویژه آمریکا می خواهیم 
مسئولیت های تاریخی خود را پذیرفته و همت و عمل 

بیشتری از خود نشان دهند.« »لی .شو« مشاور ارشد موسسه 
صلح سبز به رویترز گفت: صدور حکم دیوانعالی آمریکا برای 
محدودکردن دولت آمریکا در تنظیم مقررات انتشار گازهای 
گلخانه ای توسط نیروگاه های برق، »شرایط را برای آینده 
مذاکرات اقلیمی چین دشوار خواهد کرد.« حکم دیوانعالی 
آمریکا در حالی صادر شده که گرمای بی سابقه در آمریکا 
در کنار مجموعه ای از عوامل دیگر موجب شده شرکت های 
تأمین برق در آمریکا با نگرانی برای تأمین برق در شهرها و 
روستاها مواجه باشند. در شرایطی که تابستان سالجاری در 

ایالات متحده ۲۱ درصد گرم تر از سطح 3۰ سال گذشته است 
روزنامه واشنگتن پست نوشته شبکه برق آمریکا بیشتر از 
هر زمان دیگر تحت فشار قرار گرفته و سازمان های متولی 
تأمین برق هشدار داده اند قطعی های برق که در کالیفرنیا و 
تگزاس اتفاق افتاده اند ممکن است در بخش های وسیع تری 
تکرار شوند. در ایالت های غربی، عوامل مختلفی نظیر تعطیلی 
نیروگاه های زغال سنگ و هسته ای و همچنین برنامه  ریزی 
برای تعمیرات و خاموشی های اجباری در کنار عوامل فصلی 
دیگری نظیر وزش اندک باد ظرفیت تولید برق در تابستان 
را در معرض تهدید قرار داده است. دیوانعالی آمریکا علاوه بر 
حکم فوق، دو حکم جنجالی نیز درباره سقط جنین و مجوز 
حمل سلاح در آمریکا صادر کرده که اعتراضات زیادی را 

به همراه داشته اند.

 سخنگوی وزارت امور خارجه چین: 

 آمریکا به جای شعاردادن به تعهدات بین المللی عمل کند

به بهانه آزمایش موشکی کره شمالی 
برگزاری رزمایش مشترک آمریکا و ژاپن

آمریکا و ژاپن به بهانه آزمایش موشکی کره شمالی، 
رزمایش مشترک هوایی بر فراز آب های ژاپن برگزار کردند. 
به گزارش مهر به نقل از ان اچ کی، آمریکا و ژاپن رزمایش 
مشترک نظامی را، که گفته می شود در پاسخ به آزمایش 
موشک بالستیک کره شمالی است، برگزار کردند. وزارت 
دفاع ژاپن در این خصوص اعلام کرد ناوشکن دریایی آشیگارا 
مجهز به سامانه راداری پیشرفته ایجیس، روز یکشنبه در 
بخشی از یک رزمایش مشترک با آمریکا شرکت کرد. بنا به 
اعلام وزارت دفاع ژاپن، روش های تبادل اطلاعات عملیاتی از 
جمله موارد مورد بررسی در این رزمایش مشترک بوده است. 
خبرگزاری ان اچ کی ژاپن اعلام کرد پس پرتاب های موشکی 
اخیر کره شمالی در ۲۵ ماه مه، جنگنده های ژاپن و آمریکا 
اقدام به پرواز مشترکی بر فراز دریای ژاپن کردند.  پیش از 
این منابع آمریکایی مدعی شدند که پیونگ یانگ قصد دارد 
هفتمین آزمایش بزرگ تسلیحات هسته ای خود را پس از 
پنج سال انجام دهد. آزمایش های هسته ای قبلی کره شمالی 

بین سال های ۲۰۰۶ تا ۲۰۱۷ انجام شده است. 
 

نظامیان سودانی ۹ معترض را کشتند
منابع سودانی از افزایش شمار کشته شدگان تظاهرات 
در این کشور خبر دادند. به گزارش مهر به نقل از الجزیره، 
منابع سودانی از افزایش شمار کشته شدگان تظاهرات در 
این کشور خبر دادند. کمیته پزشکان سودان اعلام کرد 
که شمار کشته شدگان اعتراضات به ۹ نفر افزایش پیدا 
کرده است. کمیته پزشکان سودان اعلام کرده بود که شمار 
کشته شدگان اعتراضات در این کشور به ۵ نفر افزایش یافت. 
براساس اعلام این کمیته، پلیس با حمله به بیمارستان ها از 
گاز اشک آور استفاده کرد. پلیس سودان در توجیه کشتار 
تظاهرات کنندگان اعلام کرد: تظاهرات کنندگان تصمیمات 
کمیته امنیتی خارطوم را نادیده گرفته و به دنبال رسیدن 
به مراکز حاکمیتی بودند! تظاهرات کنندگان از بمب های 
آتش زا و سنگ استفاده کردند که به زخمی شدن نیروهای 
ارتش و پلیس منجر شد. همچنین پلیس سودان زخمی 
شدن ۶ نفر را تایید کرد. گفتنی است که تظاهرات علیه 
دخالت ارتش در امور دولت غیرنظامی در مناطق مختلف 
سودان از اکتبر سال گذشته )مهر ۱۴۰۰( تاکنون تقریبا هر 
روز برگزار می شود. صبح روز ۲۵ اکتبر سال گذشته عبدا... 
حمدوک، نخست وزیر و بسیاری از سیاستمداران سودانی 
بازداشت و حمدوک روز بعد آزاد شد. در ۲۱ نوامبر نظامیانی 
که با کودتا قدرت را به دست گرفتند با عبدا... حمدوک، 
نخست وزیر دولت منحل شده برای بازگشت وی به سمت 
خود به توافق رسیدند. سودان در ماه های اخیر دستخوش 
تظاهرات و ناآرامی های گسترده شده است. مخالفان و 
معترضان خواهان پایان کودتا و کناره گیری نظامیان از قدرت 
و واگذاری آن به غیرنظامیان، برگزاری انتخابات دموکراتیک 

و حل مشکلات اقتصادی این کشور هستند.

خبـــــــر
روسیه، سفیر انگلیس را   احضار کرد

در پی اظهارات اخیر بوریس جانسون، نخست وزیر 
انگلیس در خصوص ولادیمیر پوتین، مسکو سفیر لندن 
را احضار کرد. به گزارش ایسنا، به نقل از آر تی، وزارت 
خارجه روسیه دبورا برونرت، سفیر انگلیس در مسکو 
را احضار کرد و یادداشت اعتراضی شدیداللحنی را به 
وی به دلیل اظهارات توهین آمیز جانسون علیه روسیه 
و رئیس جمهور آن تحویل داد. در این یادداشت طرف 
روسی تاکید کرد که اظهارات تهاجمی مقامات انگلیس 
علیه روسیه، رهبر آن، نمایندگان مقامات رسمی و 
همچنین مردم روسیه قابل پذیرش نیست. پیش از این 
بوریس جانسون، نخست وزیر انگلیس ادعا کرد ولادیمیر 
پوتین، رئیس جمهور روسیه اگر زن بود به اوکراین حمله 
نمی کرد. جانسون به شبکه تلویزیونی ZDF گفت: اگر 
پوتین یک زن بود، واقعا فکر نمی کنم که دست به یک 
جنگ دیوانه وار مردسالارانه همراه با تهاجم و خشونت به 
این نحوی که دارد این کار را می کند، می زد. پس از این 
اظهارات رهبر کرملین اظهارکرد: با حرف های جانسون 
به یاد اقدامات مارگارت تاچر، نخست وزیر سابق انگلیس 
در جزایر فالکلند افتادم. دیمیتری پسکوف، سخنگوی 
کرملین هم به اظهارات بوریس جانسون واکنش نشان 
داد و به طعنه بیان داشت: فروید در طول زندگی خود 
آرزو داشت چیزی مثل جانسون را برای تحقیقات خود 

داشته باشد.
 

 انتخاب برادر عبدا... دوم 
به عنوان معاون پادشاه 

فیصل بن الحسین، برادر تنی عبدا... دوم، به عنوان 
معاون پادشاه سوگند یاد کرد. به گزارش ایسنا، فیصل 
بن الحسین، برادر پادشاه اردن به عنوان معاون عبدالله 
دوم، سوگند یاد کرد. به گزارش خبرگزاری رسمی اردن، 
فیصل بن الحسین، در حضور هیات دولت، به عنوان 
معاون پادشاه اردن سوگند یاد کرد. این خبرگزاری افزود 
که مراسم سوگند با حضور اعصای کابینه انجام شد. در 
ماده ۲۸ قانون اساسی اردن آمده است: »اگر پادشاه قصد 
خروج از کشور را داشته باشد، قبل از خروج، با وصیت 
سلطنتی، یک معاون یا یک نهاد دادستانی را برای اعمال 
اختیارات خود در زمان غیبت تعیین می کند. ملک 
عبدا... روز چهارشنبه اردن را به مقصد ایالات متحده 
آمریکا ترک کرد تا در همایش اقتصادی در شهر سان .

ولی آمریکا شرکت کند. شاهزاده فیصل بن الحسین 
بن طلال، متولد ۱۱ اکتبر ۱۹۶3، دومین پسر ملک 
حسین بن طلال است. شاهزاده فیصل مناصب ارشد 
زیادی در نیروی هوایی سلطنتی اردن داشت. وی تا ۲۶ 
دسامبر ۲۰۱۷ ژنرال ارتش اردن بود. او همچنین ریاست 
کمیته المپیک اردن را بر عهده دارد که به امور ورزش و 

ورزشکاران در اردن می پردازد.

ولادیمیر پوتین: 

غرب ما را به تسریع همگرایی با »بلاروس« سوق می دهد
کوتــــاه

رئیس جمهور روسیه در واکنش به تغییر 
سیاست های ناتو در سند راهبردی این 
ائتلاف، گفت: فشار سیاسی غرب مسکو 
را به تسریع در همگرایی با بلاروس سوق 
می دهد. به گزارش فارس، »ولادیمیر پوتین« 
رئیس جمهور روسیه اظهارکرد که کشورهای 
غربی عامل همگرایی روسیه و بلاروس 
خواهند شد. پوتین طی سخنرانی بعداز اتمام 
نشست سران سازمان پیمان آتلانتیک شمالی 
)ناتو(، بیان داشت: »فشار سیاسی غرب ما را به 
تسریع در همگرایی با بلاروس سوق می دهد.« 
به نوشته وبگاه »ریانووستی«، وی درباره 
روابط مسکو و مینسک توضیح داد: »روسیه 
و بلاروس به سطح مثال زدنی از مشارکت 
استراتژیک رسیده اند. «رئیس جمهور روسیه 
در پیامی ویدئویی اظهارداشت: »کار بر روی 
اجرای ۲۸ برنامه اتحادیه فدراسیون روسیه 
و بلاروس به صورت موزون و طبق برنامه 
پیش می رود، تقریبا ۴۰ درصد از فعالیت های 

است،  شده  تکمیل  شده  برنامه ریزی 
برنامه های اتحادیه جدید برای سال های 
-۲۰۲۴ ۲۰۲۶ نیز در حال حاضر در حال 
تدوین است.« طبق این گزارش، پوتین تصریح 
کرد: »همه این تصمیمات با هدف ایجاد 
شرایط برابر اقتصادی در دو کشور و ایجاد 

مبنایی قابل اعتماد برای عملکرد یک واحد 
مالی، بازارهای انرژی و فضای حمل ونقل، یک 
سیاست مشترک کلان اقتصادی، فناوری، 
صنعتی، کشاورزی و دیجیتال است.« وی 
تاکیدکرد که روسیه و بلاروس به طور مداوم 
به ایجاد همکاری در زمینه های سیاسی، 

تجاری، اقتصادی، فرهنگی و بشردوستانه 
براساس اصول احترام متقابل، حمایت و در 
نظر گرفتن منافع یکدیگر ادامه می دهند. 
به نوشته ریانووستی، رئیس جمهور روسیه 
نمایندگی  گسترش  که  است  معتقد 
دیپلماتیک روسیه در بلاروس به توسعه 
همکاری های بین منطقه ای میان کشورها 
کمک خواهد کرد. پوتین در این باره گفت: 
»در شهر گرودنو، جایی که مجمع کنونی 
مناطق در حال برگزاری است، سرکنسولگری 
فدراسیون روسیه در حال افتتاح است. من 
ماموریت  گسترش  که  هستم  مطمئن 
دیپلماتیک روسیه در بلاروس نیز به توسعه 
همکاری های چندجانبه بین منطقه ای کمک 
خواهد کرد.« وی چند روز قبل نیز در دیدار با 
»الکساندرلوکاشنکو« رئیس جمهور بلاروس 
گفته بود که سامانه های موشکی اسکندر 
با قابلیت حمل کلاهک اتمی را در اختیار 

مینسک قرار می دهد تا با غرب مقابله کند. 

مجموعه  انتشار  از  دژاکام  امیر 
نمایشنامه »ایوب خان« خبر داد. این 
نویسنده و کارگردان تئاتر درباره انتشار 
مجموعه نمایشنامه »ایوب خان« گفت: 
مجموعه نمایشنامه »ایوب خان« شامل 
۷ نمایشنامه است که به تازگی توسط نشر 
نیستان منتشر شده است. نمایشنامه های 
»ایوب خان«،  شامل:  مجموعه  این 
»شیشه«، »کشتی یونانی«، »رومئو و 
ژولیت«، »مکبث«، »هیاهوی بسیار برای 
هیچ« و »ساکن کمپ پناهندگان« است. 
وی ادامه داد: نمایشنامه های »مکبث« 
و »رومئو و ژولیت« با نگاهی به آثار 

شکسپیر نوشته شده اند.

گیشه سرد سینماها 
3 فیلم سینمایی اکران شده از ابتدای تابستان 
حدود ۲۱ هزار نفر مخاطب را در چند روز گذشته 
به سینما جذب کردند. در روزهایی که برخی 
صاحبان فیلم ها و سینماها برای افزایش مخاطب 
و میزان فروش فیلم های روی پرده قیمت بلیت 
سینماها را شناور کرده اند، عده  زیادی بر این 
باورند که قیمت بلیت، تنها و اصلی ترین دلیل 
نرفتن مردم به سینما نیست و باید فیلم های 
مخاطب پسندی که تضمین بیشتری برای فروش 
آنها وجود دارد اکران شوند. شورای صنفی نمایش 
که پس از چند ماه با اعضای جدید دوباره تشکیل 
جلسه داده، هفته قبل درخواست جلسه ای 
اضطراری با شورای راهبردی اکران را داشت 
که باید دید نتیجه راهکار نمایندگان صنوف و 
مدیران سینمایی به کجا می رسد. با این حال 
تاکنون »انفرادی«، »سگ بند« و »موقعیت 
مهدی« اکران  شده اند. در چند وقت اخیر هم 
فیلم های جدیدی به چرخه اکران اضافه شده اند 
از جمله، »روزششم« به کارگردانی حجت 
قاسم زاده اصل با بازی جمشید هاشم پور که 
تا صبح روزجمعه دهم تیرماه با حدود ۸۹۰۰ 
تماشاگر 3۰۰ میلیون تومان بلیت فروخته 
است. »طلاخون« به کارگردانی ابراهیم شیبانی 
نیز نزدیک به ۱۰ هزار نفر تماشاگر تاکنون 
حدود 3۴۰ میلیون تومان بلیت فروخته است. 
از روز چهارشنبه هشتم تیر هم فیلم »زالاوا« به 
کارگردانی ارسلان امیری با بازی نوید پورفرج، 
هدی زین العابدین و پوریا رحیمی سام پس از 
حضور در چند جشنواره خارجی راهی اکران 
شد و در این مدت حدود سه هزار بلیت با رقم 
کلی ۱۲۵ میلیون تومان فروخته است. به جز 
این فیلم ها از اواخر خرداد »بی صداحلزون« به 
کارگردانی بهرنگ دزفولی زاده روی پرده رفت 
که تاکنون با ۱۱ هزار ۸۰۰ تماشاگر ۴۰۰ میلیون 
تومان فروش داشته است. »بدون قرارقبلی« 
به کارگردانی بهروز شعیبی تاکنون بیش از ۵۵ 
هزار نفر مخاطب داشته و حدود یک میلیارد 
و ۷۰۰ میلیون تومان هم بلیت فروخته است. 
»هناس« ساخته حسین دارابی بیش از ۷۵ 
هزار نفر تماشاگر و نزدیک دو میلیارد تومان هم 
فروش داشته است. »نقره داغ« به کارگردانی 
محسن آقاخان با ۲۵ هزار نفر مخاطب، اندکی 
بیش از ۷۰۰ میلیون تومان بلیت فروخته است. 
فیلم »علفزار« به کارگردانی کاظم دانشی هم به 
رقم فروش هشت میلیارد و ۷۰۰ میلیون تومان 
رسیده است. در بین فیلم های روی پرده دو فیلم 
مرتبط با کودک و نوجوان هم هستند که تعداد 
کم سانس ها و سینماهای آنها قابل توجه است. 
تماشاگران این دو فیلم یعنی »پسران دریا« و 

»والدین امانتی« دیدن آنها را توصیه می کنند. 

»بی مرگی«  نمایشنامه خوانی     
 ۲۱ داوودنژاد  زهرا  نقش خوانی  با 
تیرماه در سالن شماره 3 پردیس تئاتر 
شهرزاد اجرا می شود. نمایشنامه خوانی 
»بی مرگی« به نویسندگی علیرضا قاسمی 
و کارگردانی پیمان چراغی سه شنبه 
۲۱ تیر ساعت ۲3 در سالن شماره 3 
پردیس تئاتر شهرزاد خوانش می شود. 
این نمایشنامه خوانی زیرمجموعه رپرتوار 
هزار و یک شب پردیس تئاتر شهرزاد است 
که با تهیه کنندگی محسن میرزاخانی، 
توسط پیمان چراغی کارگردانی می شود. 
نقش خوانان این اجرا زهرا داوودنژاد، 

هدیه فروغ، امیرعلی مکرمی و... هستند.

سینمایی  فیلم  مردمی  اکران  دومین 
»روزششم« به کارگردانی حجت قاسم زاده اصل 
با حضور جمشید هاشم پور، بهرام ابراهیمی، 
نیلوفر کوخانی، از بازیگران فیلم و محسن 
مسافرچی پخش کننده و حجت قاسم زاده 
اصل کارگردان فیلم، چهارشنبه ۸ تیرماه در 
پردیس سینمایی نارسیس برگزار شد. جمشید 
هاشم پور پبش از نمایش فیلم با تشکر از حضور 
تماشاگران گفت: تماشاگران در روزهای سرد 
و گرم حامی سینما بودند و من همیشه از شما 

مردم متشکرم. وی ادامه داد: امروز سینمای 
ایران و جهان دچار یک رکود شده است و به 
همین دلیل حضور شما تماشاگران بیش از 
پیش اهمیت دارد و ارزشمند است. امیدوارم 
سینمای ایران دوباره زنده شود و کارهای 
بهتری ساخته شود، هرچند من خیلی امیدوار 
نیستم. حجت قاسم زاده اصل کارگردان فیلم 
اظهارکرد: ساخت فیلم سخت است ولی کنار 
تمام سختی ها، همیشه خاطرات خوشی نیز 
برای ما ساخته می شود. یکی از خاطرات خوشی 

که برای من در فیلم »روزششم« ماند همکاری 
با جمشید هاشم پور بود، هنرمند خوش اخلاق، 
باتجربه و خستگی ناپذیر. بهرام ابراهیمی یکی 
دیگر از بازیگران فیلم نیز با تشکر از حضور 
تماشاگران بیان داشت: این روزها همه ما تحت 
فشار مسائل و مشکلات اقتصادی هستیم، من 
از شما که در این شرایط لطف دارید و به سینما 
می آیید بسیار سپاسگذارم. وی ادامه داد: 
حضور در فیلم روزششم، سومین همکاری من 
با حجت قاسم زاده است و از اینکه در روزششم 
کنار جمشید هاشم پور حضور داشتم و همکاری 
کردم خوشحالم. فیلم روزششم به کارگردان 
حجت قاسم زاده اصل همچنان در سینماهای 

سراسر کشور در حال اکران است.

جمشید هاشم پور: 

 امید به بهبود وضعیت سینما ندارم


